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خبر دیدگاه

یک ماه ونیم حساس برای پرسپولیس
در یک ماه  و نیم آینده پرسپولیس یک بازی با پدیده  �

در مشــهد خواهد داشــت و یک دیدار با سپاهان در 
زمین بی طرف؛ ســایر مســابقات این تیــم در تهران 
برگزار می شود. به گزارش ورزش سه، با اعلام برنامه 
لیگ برتر ایران تا هفته شــانزدهم، مشخص شد که 
۲۳ دی مــاه پایان نیم فصل لیگ برتــر خواهد بود و 
به این ترتیب لیگ ایران پس از دو فصل دشــوار، این 
دوره در بهــار ۱۴۰۱ به پایان خواهد رســید. لیگ برتر 
ایــران در پنج ســال اخیر فقط یک تیــم را به عنوان 
قهرمان شناخته است؛ پرســپولیس. تیمی که حالا 
برای ششــمین قهرمانــی متوالی تــلاش می کند و 
امیدوار اســت با هدایت یحیی گل محمدی لیگ برتر 
را فتــح کند تا به این ترتیب یحیی نیز به رکورد برانکو 
برسد و در کنار امیر قلعه نویی تنها مربیانی باشند که 
در لیگ برتر هت تریک می کنند. پرسپولیس تا اینجای 
فصل عملکرد قابل قبولی داشــته و توانسته باوجود 
شــرایط نامطلوب روحی حاصل از شکســت مقابل 
الهلال و تغییرات متعدد در فهرست بازیکنان، خود 
را در میان مدعیان قهرمانی قرار دهد و تنها یک امتیاز 
با صدر جدول امتیاز داشته باشد. پرسپولیس تنها یک 
امتیاز تا متوســط قهرمانی فاصله دارد و به نوعی با 
پیروزی مقابل هوادار، به استاندارد قهرمانی خواهد 
رســید. پرســپولیس در هشــت بازی بعدی، شرایط 
مثبتی از نظر میزبانی خواهد داشــت و شش بازی را 
در تهــران برگزار خواهد کرد و تنها دو بار برای دیدار 
با پدیده و ســپاهان سفر خواهد داشت. نکته جالب 
اینکــه بازی جام حذفی پرســپولیس نیــز در تهران 
به انجام می رســد. سرخپوشــان پایتخت با هوادار، 
ذوب آهن، تراکتور، فجرسپاســی و فولاد در ورزشگاه 
آزادی رودررو می شــوند و بــا پیــکان در ورزشــگاه 
شــهرقدس دیدار خواهند کرد. باتوجه به اینکه آنها 
در نیم فصــل بازی های خــارج از خانه بیشــتری را 
خواهند داشت، باید از این بازی های خانگی بیشترین 
استفاده را ببرند و شرایط را به سود خود تغییر دهند. 
نکته جالب اینکه هشت بازی لیگ برتری قرمزها به 
اضافه تک بازی جام حذفی در ۴۵ روز برگزار می شود 
و به عبارتی تیم یحیی گل محمدی تا فیفادی بعدی 
به صورت منظم هر پنج روز یک بازی خواهد داشت 
و ایــن موضوع، کار را برای مربیان و بازیکنان این تیم 
دشــوار خواهد کرد. اگر پرسپولیس بتواند پس از این 
هشــت بازی لیگ برتری، حداقل ۳۲ امتیاز داشــته 
باشــد و در صدر جدول قرار بگیــرد، به ادامه فصل 

امیدوار خواهد بود.

بایکوت دیپلماتیک
 المپیک زمستانی پکن

سحر طلوعی: سخنگوی کاخ سفید اعلام کرده  �
است هیچ کدام از نمایندگان دولتی ایالات متحده 
برای حضــور در المپیــک زمســتانی ۲۰۲۲ پکن 
به چین نمی رونــد. خانم جن ســاکی گفته البته 
ورزشــکاران آمریکا در این رویداد ورزشی شرکت 
خواهنــد کــرد و از حمایت تمــام و کمال دولت 
برخــوردار خواهند بود. آمریــکا دولت چین را به 
نسل کشــی مســلمان اویغور متهم کرده اســت؛ 
اتهامی که دولت چین هرگــز نپذیرفته و همواره 
آن را تکذیب کرده اســت. عــلاوه بر این موضوع، 
چالش اســتقلال هنگ کنگ و همچنین مشکلاتی 
کــه دولت چین برای تنیســور چینــی خانم پنگ 
شــوای ایجاد کــرده و باعث سانســور خبری این 
ورزشکار شده، مزید بر علت است تا ایالات متحده 
تصمیــم بگیرد بایکوت دیپلماتیــک چین را برای 
این بازی ها در دســتور کار خود قرار دهد. یکی از 
دیپلمات های ارشد ایالات متحده می گوید بایکوت 
دیپلماتیــک ایــن بازی ها در واقع کلاس درســی 
برای ورزشــکاران آمریکایی است که بدانند برای 
اویغورهــا و همچنیــن در هنگ کنگ چه اتفاقاتی 
رخ می دهــد. دولــت ایالات متحده پیــش از این 
هم ســابقه تحریــم بازی های المپیک را داشــته 
است. ورزشکاران آمریکا به دلیل حمله روسیه به 
افغانستان از شــرکت در المپیک تابستانی مسکو 
۱۹۸۰ منع شــدند؛ اتفاقی که باعث شــد روس ها 
در اقدامــی متقابل، المپیــک ۱۹۸۴ لس آنجلس 
را تحریم کنند. ناگفتــه نماند لس آنجلس میزبان 
المپیــک تابســتانی ۲۰۲۸ اســت و آمریــکا باید 
منتظر رفتارهای مشــابه باشــد. وزیر خارجه چین 
در واکنش به بایکــوت دیپلماتیک ایالات متحده 
گفته حق اقدام متقابل برای چین محفوظ است. 
او دربــاره جزئیات اقدام متقابــل توضیحی نداده 
است. آقای ژائو در نشست خبری خود تأکید کرده 
ایالات متحده اصل «بی طرفی سیاسی در ورزش» 
را نقض کرده است. او همچنین ادعا کرده آمریکا 
برنامه تحریم دیپلماتیک بازی های زمستانی پکن 

را بر اساس شایعات و دروغ  طراحی کرده است.
پیش تر دولت چین ســعی کرده بود به شکلی 
دیگر بــه زمزمه های تحریــم دیپلماتیک المپیک 
زمســتانی ۲۰۲۲ پکن پاسخ دهد. آنها قبل تر گفته 
بودند محدودیت هــای دوران پاندمی کووید ۱۹ و 
همچین پروتکل های کمیتــه بین المللی المپیک 
IOC مانــع دعــوت از نمایندگان کشــورها برای 
شرکت در المپیک زمســتانی پکن می شود. علاوه 
بر چیــن، کرملین هم به طــرح تحریم بازی های 
زمســتانی ۲۰۲۲ پکن واکنش نشــان داده  و گفته 

آمریکا با این کار ورزش را سیاسی کرده است.
موضوع شایســته توجه اینکــه برنامه تحریم 
دیپلماتیــک بازی های زمســتانی پکــن ۲۰۲۲ از 
ســوی هر دو حزب دموکــرات و جمهوری خواه 
حمایت شده است. نانسی پلوسی، رئیس مجلس 
نمایندگان و به عنوان یــک دموکرات، گفته ایالات 
متحــده نمی توانــد به گونــه ای رفتار کنــد گویی 
نسل کشی اشــکالی ندارد و کشوری که دستی در 
نسل کشی دارد،  میزبان مسابقات ورزشی باشد. از 
ســوی دیگر تام کاتن، یکی از سناتورهای مشهور 
جمهوری خــواه نیــز گفتــه تحریــم دیپلماتیک 
بازی های زمستانی پکن کافی نیست، چه بهتر که 
ایالات متحده به طور کامــل این بازی ها را تحریم 

می کرد و به هیچ وجه در آن شرکت نمی  کرد.

بعد از هشــت سال علامت سؤال درباره موضوع مبهم تبلیغات محیطی 
به نظر می رسد این مورد رفته رفته رنگ شفافیت به خود می گیرد و قرار است 
ســازوکار منظم تری پیدا کنــد. برای اولین بار در طول فصول گذشــته، این بار 
تبلیغات محیطی به خود باشــگاه ها ســپرده شده و اســتقلال به عنوان یکی 
از اولین باشــگاه هایی که توانسته از این مزیت بهره ببرد، اولین چکش را  هم 
گرفته که اتفاقا رقم درخور توجهی اســت. برای روشن ترشدن بحث تبلیغات 
محیطی باید به ســال ۱۳۹۳ برگشــت که در آن زمان بــرای اولین بار مهدی 
تاج از انعقاد قراردادی بــه ارزش ۱۶۰ میلیارد تومان برای تبلیغات محیطی 
خبر داد. مقرر شــد که بخشی از آن رقم به ســازمان لیگ به عنوان مجری و 
برگزارکننده لیگ برتر برســد و ما بقی به قســمت مســاوی بین تیم های لیگ 
برتری تقسیم شود. البته که آن ماجرای ۱۶۰ میلیاردتومانی هنوز داستان های 
مختص خودش را دارد و کار حتی، با شــرکتی که با فدراسیون قرارداد بسته 
بود، به دادگاه هم کشــیده شد. مشخص نشــد که چقدر از آن پول پرداخت 
شــده و چقدرش پرداخت نشده و کلا چقدر از آن به باشگاه ها رسیده است؟ 
این پرسش آخری از همان سال تا همین حالا هم مطرح است. سازمان لیگ 
بعد از آن داســتان با انعقاد قراردادی سبک تر و با تضمین پرداخت، تبلیغات 
محیطی فوتبال را عهده دار شــد و قرار شــد طبق همان قاعده قبلی که مثلا 
۲۰ درصد ســهم سازمان باشد و بقیه رقم ها ســهم باشگاه ها، پول تبلیغات 
محیطی را بین تیم های حاضر در لیگ تقســیم کند. با وجود گذشــت چندین 
ســال از آن اتفاق اما هنوز مدیرعاملی در لیــگ برتر پیدا نمی کنید که مدعی 
شــود از رقم قرارداد تبلیغات محیطی که ســازمان لیگ قراردادش را بسته، 
آگاه است و بداند چقدر سهم تیمش شده است. سازمان لیگ به طرز عجیبی 
اصــرار به افشانشــدن رقم قرارداد تبلیغات محیطی داشــته اســت. جالب 
آنکه مدیران لیگ برتری می گویند هربار به ســازمان لیگ برای دریافت سهم 
تبلیغات محیطی رجوع می شــود، عنوان می کنند ســهم شما با بدهی هایی 
که به ســازمان لیگ داشــته اید، کسر شده اســت! در اینکه تیم ها به سازمان 

لیگ بدهی داشته اند، تردیدی نیست ولی موضوع بحث برانگیز اینجاست که 
چرا رقم قرارداد تبلیغات محیطی و میزان بدهی باشــگاه ها منتشــر نشده و 
ســازمان لیگ چه اصراری بر مسکوت گذاشــتن این پرونده در  سال های اخیر 
داشــته است؟ جالب آنکه بعد از این همه انتقاد از مخفی کاری در این زمینه، 
هنوز شــفافیتی صورت نگرفته اســت. این اختلاف نظر اما از یکی، دو هفته 
قبل از بین رفته چون این بار باشــگاه های بزرگی مانند استقلال و پرسپولیس 
پیش قدم شــده و قرارداد تبلیغات محیطــی را گرفته اند و عنوان کرده اند که 
سهم ســازمان لیگ را هم می پردازند. در این مورد سازمان لیگ عنوان کرده 
که ســهمش از تبلیغات محیطی ۳۰ درصد از قرارداد کل اســت که به نظر 
کمی زیــاد می آید ولی نکته مهم اینکه با وجود این ســهم خواهی پولی که 
به باشــگاه ها می رسد، بسیار زیادتر از رقم مورد نظری است که سازمان لیگ 
پرداخت می کرد یا قرار بود پرداخت کند! پیش تر شایعه شده بود که سازمان 
لیگ برای هر فصل قرارداد محیطی را ۸۰ میلیاردتومان بســته؛ این موضوع 
شایعه است و به تأیید نرسیده است. با این حال، اگر چنین باشد و این سازمان 

ســهم خودش را که ۲۰درصد عنوان شده بود، بردارد، رقم ۱۶ میلیاردتومان 
به سازمان لیگ می رسید و با تقسیم باقی مانده روی بقیه باشگاه، عدد ناچیز 
چهار میلیاردتومان به باشــگاه ها تعلق می گرفته اســت. با این حال، قرارداد 
تازه ای که اســتقلال و پرســپولیس منعقد کرده اند، علامت ســؤال ها درباره 
رفتار ســازمان لیگ را بیشتر می کند. این دو باشــگاه قرارداد محیطی را برای 
هر بازی ۱۰ میلیارد تومان بســته اند که با احتســاب میزبانی هایشان در لیگ 
به طــور میانگین ۱۳۰ و ۱۱۰ میلیارد تومان درآمــد دارند! از این رقم حتی اگر 
۳۰ درصدش به ســازمان لیگ برسد و سهم سازمان توسعه و تجهیزات هم 
داده شــود، باز بیش از ۱۰ برابر قراردادی که مثلا ســازمان لیگ منعقد کرده، 
دســت باشــگاه های مطرح را می گیرد. همین چند روز پیــش بود که عنوان 
شد اســتقلال از تبلیغات محیطی بازی دربی ۱۰ میلیارد تومان عایدی داشته 
است. حال سؤال اینجاست که اگر استقلال و پرسپولیس توانسته اند با چنین 
رقم خوبی قرارداد محیطی ببندند، آیا ســازمان لیگ با رقمی بســیار پایین تر 
قرارداد بسته است؟ اگر پاسخ مثبت است که چرایی اش محل سؤال است و 
اگر پاسخ منفی است، دوباره همان سؤال تکراری مطرح می شود که پول های 
تبلیغات محیطی چه شده و چرا سازمان لیگ علاقه ای به شفاف سازی در این 
مورد ندارد؟ تیم های بزرگ لیگ مانند پرسپولیس، استقلال، سپاهان و گل گهر 
در کنار بسیاری دیگر از تیم های پرهوادار دست به کار شده و تبلیغات محیطی 
را گرفته و قاعدتا از این راه درآمدزایی خوبی خواهند داشــت. فقط یکی، دو 
تیم کم هوادار همچنان برای د راختیار داشتن تبلیغات محیطی توسط سازمان 
لیگ پافشــاری کرده اند که آن هم جای ســؤال دارد؛ آنها هم تا دیر نشده باید 
از خودشــان این سؤال را بپرسند که آیا در ســال های اخیر از محل تبلیغات 
محیطی چیزی دست این باشــگاه ها را گرفته که حالا همچنان علاقه مند به 
حفظ این رویه توســط سازمان لیگ هستند؟ اگر گرفته اند (که بعید است) آیا 
آن قدر کم نبوده که خودشان با بدترین شیوه ممکن هم بتوانند سود بیشتری 

از فروش تبلیغات محیطی شان به دست بیاورند؟

شرق: کمیسیون جدید ورزشکاران کمیته ملی المپیک 
در حالــی به تازگی تشــکیل شــده که از همیــن ابتدا 
با چالش های بســیاری مواجه شــده است. اختلاف 
عقیــده بین اعضای این کمیســیون تا جایی گســترده 
و علنی شــده که برخی از آنها حضور در جلســات را 
تحریم کرده اند. در اولین نشســت محمدرضا گرایی و 
حسن یزدانی، قهرمانان کشــتی فرنگی و آزاد جهان، 
غایب بودند و در نشســت بعدی هم که دو روز پیش 
برگزار شــد، آتش اختلافات بیشتر شد و از مجموع ۲۰ 
نفر، ۹ نفر در این جلســه شرکت نکردند. دلیل اصلی 
اعتراض ها و دودســتگی به وجود آمــده در مهم ترین 
کمیسیون کمیته ملی المپیک، بحث شائبه برنامه ریزی 
انتخابات ریاســت این کمیته اســت که قرار اســت تا 
پایان ســال برگزار شد. گفته می شــود انتخاب بهداد 
سلیمی به عنوان نماینده ورزشکاران در هیئت اجرائی 
و انتخاب شــش نماینده ورزشکاران برای رأی دادن در 
انتخابات پیش رو، پشــت پرده هایی دارد. ازآنجاکه این 
دو تصمیــم در غیاب این ۹ نفر گرفته شــده، برخی از 
آنها در تماس با رسانه ها پیشنهاد برگزاری یک نشست 
خبــری را دادند تا مفصل تر به ایــن موضوع بپردازند. 
هادی ساعی، احسان حدادی، حسن یزدانی و شهربانو 
منصوریان روز گذشــته با حضور در محل فدراســیون 
کشــتی مقابل خبرنگاران نشستند تا درمورد مشکلات 

به وجود آمده شفاف سازی کنند.
هادی ســاعی، پرافتخارترین المپیــن ایران، به عنوان 
اولین فــرد مخالف خطــاب به مســئولان کمیته ملی 
المپیک گفت: «آیین نامه کمیسیون ورزشکاران می گوید 
چهــار نفری که رئیــس کمیته ملی المپیــک می تواند 
انتصاب کند، باید با مشــورت رئیس کمیسیون باشد. این 
چهار نفر نباید قبل از انتخاب رئیس معرفی می شــدند. 
آقای صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک، باید صبر 

می کرد رئیس انتخاب شــود و پس از مشورت با رئیس 
و تأیید کمیســیون، چهار نفر را انتخاب می کرد؛ اما خود 
چهار نفر در جلســه اول رأی دادنــد و رئیس را انتخاب 
کردند. چهار نفری که رئیس کمیته ملی المپیک انتخاب 
می کند، رأی دارند؛ اما نمی توانند جزء شش نفری باشند 
که وارد مجمع شوند. در حال حاضر یکی از آنها (محمد 
باقری معتمد) به عنوان شــش نفر نماینده ورزشــکاران 
وارد مجمــع می شــود و رأی می دهد». ســاعی که در 
کمیسیون قبلی ورزشــکاران نماینده هیئت اجرائی بود، 
در ادامه صحبت هایش با کنایه به حضور سیاســیون در 
مسند ریاست این کمیته اشاره کرد: «آن زمان کمیسیون 
بــرای انتخابات کمیته ملــی المپیک دو رأی داشــت؛ 
ولــی الان شــش رأی دارد و من خوشــحالم که تعداد 
رأی ورزشــکاران را افزایش دادم. همیشــه هم نزدیک 
انتخابات کمیته این اتفاق ها می افتــد. بعد از انتخابات 
هیچ کس جواب ورزشــکاران را نمی دهد. ما تعداد رأی 
را به شــش نفر رســاندیم تا یک جایی هم باشد که این 
سیاسی ها باشــند که برای رأی گرفتن دنبال ورزشکاران  
بدونــد». قهرمانان مدال آور و ورزشــی ایــران معتقدند 
به دلیل ســوءمدیریت لازم از سوی کمیته ملی المپیک 
مقابل هم گرفته اند. احسان حدادی، نایب قهرمان پرتاب 
دیســک المپیک، در این باره توضیح داد: «امروز آمده ایم 
اینجا مشخص کنیم چرا کمیسیون ورزشکاران به جلسه 
دوم نکشــیده، احسان حدادی با دوســت قدیمی خود 
(بهداد سلیمی) به مشــکل برخورده است. چرا هادی 
ســاعی با کســی که ســال ها در اردوها بود، به مشکل 
برخورد. نهادهای نظارتی مثل وزارت و سازمان بازرسی 
و وزیر ورزش هســتند که موضــوع را پیگیری کنند. چند 
بار از کمیته المپیک تماس گرفتند و من را تهدید کردند. 
چون در جایگاه اجتماعی و سیاسی بودید، فکر می کنید 
می توانید افراد را تهدید کنید. الان زمان تهدید نیســت؛ 

بلکه با صحبت مشکلات حل می شود. برخی از دوستان 
هم امروز تحت فشــار بودنــد و نیامدند؛ اما ســاعی را 
کســی نمی تواند تهدید کند. من ۲۲ سال در ورزش بودم 
و اینکه امروز من را مقابل ســایر ورزشکاران قرار دهند، 
اصلا درســت نیست». شــهربانو منصوریان نیز در ادامه 
صراحتا بــه مهره چینی برای انتخابات آینده کمیته ملی 
المپیک تأکید کرد: «در جلســه اول کمیســیون اعتراض 
ما روی نبودن کشــتی گیران بود. قــرار بود حکم بدهند، 
نه اینکه رئیس و نایب رئیس معرفی شــود. من دوست 
داشتم به یزدانی رأی دهم. در جلسه بعدی هماهنگی 
شد که روز یکشنبه یا دوشنبه که من گفتم دوشنبه. بلیت 
گرفتم؛ ولی در گروه اعلام شد روز یکشنبه. فکر نمی کردم 
در بین ورزشــکاران این اتفاق بیفتد. مشخص بود که از 

قبل برنامه ریزی شــده بود که آن ۱۱ نفر به خودشان رأی 
دهند». محمدرضا گرایی، قهرمان کشتی فرنگی المپیک 
و جهان، نیــز در ادامه گفت: «اختلاف کشــتی و کمیته 
ملی المپیک بر سر این است که قول داده بودند سوریان 
جزء چهار نفر انتصابی باشــد که نبود و نگذاشتند برای 
حضور در انتخابات هم ثبت نام کند. ســوریان اســطوره 
کشتی است و این کار به کشتی برخورد». حسن یزدانی، 
قهرمان المپیک، نیز در آخر افزود: «امیدوارم یک بزرگ تر 
ورود کند و به حاشــیه ها دامن زده نشــود و ورزشکاران 
بتوانند به ورزش کمک کنند. ما قهرمانان زیادی در کشتی 
داشتیم و می توان از آنها در کمیسیون استفاده کرد. اکثرا 
مدال هایی که در جهان و المپیک کسب شده، به وسیله 

کشتی، تکواندو، دوومیدانی و وزنه برداری است».

ورزشکاران معترض مقابل کمیته ملى المپیک

پول ها چه شده است؟

              

سند  کمپانی  خودرو  لیفان  X50  رنگ سفید روغنی 
مدل ۱۳۹۵ به شماره پلاک ایران ۷۷ _ ۸۴۵ م ۶۲ و 

شماره موتور LF479Q2B2161290005 و شماره 
شاسی NAKSG4525GB108095 مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 برگ سبز و سند کمپانی کامیون  کشنده  سی اند سی 
 رنگ سفید روغنی مدل ۲۰۱۸ به شماره پلاک ایران

 K1001H30124 ۸۳ _ ۱۸۳ ع ۸۴ و شماره موتور  
و شماره شاسی LVM4C3D92JB900322 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
سند کمپانی خودرو  پژو  207i  رنگ سفید روغنی 

مدل ۱۳۹۹ به شماره پلاک ایران ۶۶ _ ۴۲۶ س ۹۷ 
و شماره موتور 178B0035057 و شماره شاسی 

 NAAR03FE4LJ138465 مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
 اصل سند و فاکتور فروش  خودرو  سواری  هیوندای 

 ELANTRA  رنگ سربی متالیک مدل ۲۰۱۷ به شماره 
 انتظامی ایران ۱۰ _ ۷۹۲ ی ۲۹  و شماره موتور 

  G4NAHU743193 و شماره شاسی
  KMHD841FBHU509183 مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سند کمپانی و برگ سبز خودرو  سمند  با شماره 
 پلاک ۹۸ب۱۹۳- ایران ۵۵ و شماره شاسی

 naacn1cm7df229131 و شماره موتور 
 124k0239705 به نام  مفقود

 گشته و از درجه اعتبار ساقط است.
برگ سبز و کارت  خودرو  پژو  پارس  رنگ خاکستری 

 متالیک مدل ۱۳۹۱ به شماره پلاک ایران
 ۴۴ _ ۹۲۱ ق ۹۹  و شماره موتور ۱۳۹۹۱۰۰۰۱۲۴ و شماره 

شاسی NAAN11FC0CK657492 به نام 
 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 برگ سبز خودرو  پژو  پارس  TU5  رنگ سفید 
 مدل ۱۴۰۰ به شماره پلاک ایران ۵۱ _   ۳۹۱ ص ۳۹  
و شماره موتور 139B0236617 و شماره شاسی 

 ٦۷۳۱۳۰ به نام  مفقود گردیده
 و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

بلوار دانشگاه ، صندوق پستی ۳۱۳ ارسال نماید .دانشگاه آزاد اسلامی واحد دزفول به نشانی دزفول ، کوی آزادگان ، است و فاقد اعتبار می باشد . از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به آزاد اسلامی واحد دزفول به شماره  ۱۵۹۰۱۶۵۰۳۵۲۱ مفقود گردیده مقطع کارشناسی (لیسانس) رشته شیمی محض صادره از دانشگاه داریوش به شماره شناسنامه ۱۷۴۰۴۴۳۸۴۵ صادره از اهواز در مدرک فارغ التحصیلی  آوروند فرزند 

 کارت دانشجویی   
نام پدر  مظاهر  با شماره دانشجویی ۹۹۲۳۷۰۵۰۰۵ 
از دانشگاه علوم پزشکی ایران  رشته داروسازی در 

مقطع دکتری عمومی مفقود گردیده و از درجه اعتبار 
ساقط می باشد.

کارت  تردد  اينجانب  علي  حسين زاده 
مستان آباد به شماره ۰۰۵۴۲۰۵۶۴۶ مربوط 

به اداره کل فرودگاهای مهرآباد مفقود گرددیده 
و از درجه اعتبار ساقط میباشد.

 کارت ماشین و بیمه نامه  خودرو   ساینا  رنگ سفید روغنی
  مدل ۱۳۹۵ به شماره پلاک ایران

 ۲۰ _ ۷۴۱ ط ۳۸ و شماره موتور M158370565 و شماره 
شاسی NAS831100G5711833 به نام 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

فرزند عبدالرضا  مدرک فارغ التحصیلی 
به شماره شناسنامه ۱۸۱۰۳۴۳۷۱۰و کد ملی۱۸۱۰۳۴۳۴۱۰ صادره 
از آبادان در مقطع پیش دانشگاهی رشته تجربی  صادره از مدرسه 

شهدای گمنام کرج با شماره ۹۵۰۰۳۷۴۷ مفقود گردیده و فاقد اعتبار 
قانونی است. از یابنده  تقاضا می شود اصل مدرک را به مدرسه شهدای 

گمنام به نشانی کرج بلوار طالقانی جنوبی کوچه بعثت ارسال نماید.


